

「4 in 1 藍牙追蹤器」

主要功能:

✔ 聲響防止失物

✔ 定位追蹤尋物

✔ 遙控手機拍攝

✔ 錄音遙控器



*圖片只供參考

將藍牙追蹤器扣於物件上(如:鑰匙、背囊甚至是寵物或孩童身上),當物件與手機超出一定範圍後,手機會發出聲響提醒,有效減少物品遺失或被偷走的機會。它更可作手機拍攝或手機錄音遙控器。追蹤器體積小巧(5.2 cm X 3.1cm),適合出外旅行使用。*

*需配合指定 iOS/Android 手機 App 使用(免費下載)

一般條款及細則:

- 1. 推廣: 客戶成功於 www.starrinsurance.com.hk 投保「卓悅遊」旅遊保險可獲贈一部「4 in 1 藍牙追蹤器」。
- 2. 推廣期: 由即日至 2018 年 8 月 31 日止,以保單購買日計。
- 3. 此推廣不可與其他優惠同時使用。如客戶已享用保費折扣,此推廣便不適用。
- 4. 客戶必須在投保時輸入地址,禮品將在推廣期結束後30天內根據提供的地址郵寄給符合條件的客戶。
- 5. 此推廣之保險計劃由 Starr International Insurance (Asia) Limited 承保。Starr 有權修改此細則/或更改/終止此推廣而無須給予通知。
- 6. 所有禮品均不可轉換或退款。Starr 有權以其他禮品代替而無須事先通知。
- 7. Starr 並非禮品的供應商。禮品須按其供應商指定的條款及細則使用。如對禮品或相關的產品或服務有任何查詢或投訴,請直接與有關供應商聯絡。Starr 對此不承擔任何責任/法律責任。
- 8. 若客戶取消相關投保申請及/或保單,獲贈禮品之資格將作廢而無須事先誦知。
- 9. 中英文版本如有任何歧異,概以英文版本為準。

客戶服務熱線: (852) 3765 5566

電郵:hk.a&h@starrcompanies.com



"4 in 1 Bluetooth tracker"

Features:

✓ Anti-lost alarm

Locating

✓ Selfie remote

√ Voice recording remote



Tag the device on your belongings, such as backpack, key chain etc, the device will alert you when your belongings is out of the range. The device can also be used as selfie or voice recording remote. Tracker size: 5.2 cm X 3.1cm, portable for travel. *

*It has to be used in conjunction with iPhone / Android App that can be downloaded free.

General Terms and Conditions:

- Promotions: Customers who successfully apply for the TravelLead Travel Insurance through www.starrinsurance.com.hk, during the Promotion Period shall be eligible for a "4 in 1 Bluetooth tracker" (Gift)
- 2. Promotion Period: From today to 31 August 2018 (based on the insurance policy purchase date)
- Customers CANNOT enjoy the Promotion together with any other offer. This Promotion is not applicable for any insurance policy purchased with discount.
- 4. Customers has to enter the address during the insurance application. The Gift will be mailed to the eligible customers according to the address provided within 30 days after the end of the Promotion Period.
- 5. The insurance plan is underwritten by Starr International Insurance (Asia) Limited (Starr). Starr may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without notice.
- 6. All Gift are non-exchangeable and non-refundable. Starr can replace the gift with alternative gift without prior notice.
- 7. Starr is not the suppliers of the Gift. The use of the Gift is subject to terms and conditions imposed by the relevant suppliers. Any enquiry or complaint regarding the gift relating thereto should be directed to the suppliers. Starr shall assume no responsibility/ liability in respect thereof.
- 8. If customers have cancelled the relevant insurance application and/or policies, the Gift will be forfeited without notice.
- 9. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Customer Service Hotline: (852) 3765 5566

Email: hk.a&h@starrcompanies.com